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Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94 . § alapján felvilágosítás kérése céljából „ÁFA emelés sk.” címmel írásbel i
kérdést kívánok feltenni dr . Oszkó Péter pénzügyminiszter úrnak .

A júliusi ÁFA emelés után a BKV pénztáraiban egyedi módon vezették át a szelvényeken a
bérletek megemelt árát . A Fővárosi Közgyűlés tarifa rendeletében meghatározott új árat tollal
írták rá a bérletekre . Hónapokig az alábbi kinézetű szelvényeket árulták :

Konkrét kérdéseim a következők:
1. Szabályos-e az ár ilyen módon történ őfeltüntetése ?
2. Jogszerűen kell-e a tollal feltüntetett magasabb árat fizetni a vásárlókna k

[Fogyasztóvédelmi tv . 14 § (7) bek]?
3. Helyesen (nem) tünteti fel a BKV a bérleten az ÁFA tartalmat?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 17 .

dr. Rétvári Benc e
országgyű lési képviselő (KDNP)
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